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OR.Oz.0022.20.2024 

PROTOKÓŁ NR  2/2024 

posiedzenia Zarządu Powiatu Aleksandrowskiego 

w dniu 16 maja 2024 r. 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie protokołu. 

4. Porządek posiedzenia. 

5. Tematy: 

5.1. a) Projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XLVI/423/2023 Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia budżetu 

Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2024. 

 b) Projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XLVI/424/2023 Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2024 – 2029. 

5.2. Wniosek do Przewodniczącego Rady Powiatu Aleksandrowskiego o wprowadzenie 

uchwał pod obrady Rady Powiatu. 

5.3. Wniosek Tomasza Smolińskiego reprezentującego Mentis Sp. z o.o. z siedzibą  

we Włocławku upoważnionego przez Burmistrza Ciechocinka do działania w imieniu 

Gminy Miejskiej Ciechocinek o wydanie opinii na realizację inwestycji drogowej pn. 

„Budowa nawierzchni ulicy Sportowej - od końca istniejącego asfaltu do  

ul. Wołuszewskiej w Ciechocinku” – projekt uchwały Zarządu Powiatu. 

5.4. Pismo Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim dotyczące 

szacunkowych kosztów budowy kotłowni gazowej zewnętrznej i podłączenia jej do sieci 

gazowej – zajęcie stanowiska. 

5.5. a) Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie powołania Komisji dokonującej 

czynności przekazania placu budowy i odbioru końcowego wykonanych robót 

budowlanych przy zadaniu pn. „Wykonanie prac remontowo konserwatorskich związanych 

z usunięciem zawilgocenia piwnicy i elewacji zabytkowego budynku pałacu 

Trojanowskich”. 

    b) Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie powołania Komisji dokonującej 

czynności przekazania placu budowy i odbioru końcowego wykonanych robót 

budowlanych przy zadaniu pn. „Odrestaurowanie zewnętrzne zabytkowego budynku 

pałacu Trojanowskich”. 

5.6. Pismo Prezesa Ochotniczej Straży Pożarnej w Ciechocinku o wsparcie finansowe  

z przeznaczeniem na zakup nagród dla drużyn OSP uczestniczących w konkursie QCPR 

Challange w ramach „9 Wojewódzkich Pokazów i Parady Strażackiej – Zlot Samochodów 

Strażackich w Ciechocinku” – zajęcie stanowiska. 

5.7. Pismo Prezesa Zarządu GMLKS „Orzeł” Służewo w sprawie ufundowania nagród 

rzeczowych, medali, numerów startowych dla uczestników biorących udział w XVI Biegu 

Papieskim – zajęcie stanowiska.  
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5.8. Pismo Zarządu Klubu Motocyklowego BORUTA MC POLAND P/C Ciechocinek  

w sprawie udzielenia wsparcia finansowego w organizacji finału akcji „MOTOSERCE”  

– zajęcie stanowiska. 

5.9. Projekt umowy z Państwowym Funduszem Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych  

z siedzibą w Warszawie w sprawie realizacji programu „Aktywny samorząd”. 

5.10. Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu  

w sprawie wyrażenia zgody na zakup kamizelek odblaskowych z logo powiatu dla 

uczestników XVII Powiatowego Rajdu Rowerowego – zajęcie stanowiska. 

 

6. Sprawy różne. 

7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

Ad 1. 

Pani Lidia Tokarska Starosta Aleksandrowski – otwieram posiedzenie Zarządu Powiatu 

Aleksandrowskiego w dniu 16 maja 2024 r. o godzinie 8:00.  

Posiedzenie odbywa się w siedzibie Starostwa Powiatowego w Aleksandrowie Kujawskim 

przy ulicy Słowackiego 8 w pokoju 214 (II piętro).  

 

 

Ad 2. 

Pani Lidia Tokarska – stwierdzam quorum. W posiedzeniu uczestniczy troje członków 

Zarządu Powiatu: Lidia Tokarska, Ryszard Stępkowski i Małgorzata Wdowczyk.  

Ponadto, w posiedzeniu uczestniczy: Paulina Smykowska Sekretarz Powiatu i Mariusz 

Możdżeń Skarbnik Powiatu. 

Posiedzenie jest prawomocne i Zarząd może podejmować uchwały.  

 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Ad 3. 

Pani Lidia Tokarska – proponuję przyjąć bez czytania protokół nr 1/2024 posiedzenia 

Zarządu Powiatu z dnia 10 maja 2024 r. Czy są uwagi, propozycje zmian, czy uzupełnień do 

przedłożonego protokołu? Nie widzę. Proponuję przyjąć go bez czytania.  

Kto jest za? Dziękuję. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

Członkowie Zarządu Powiatu, w wyniku głosowania przyjęli protokół nr 1/2024 posiedzenia 

Zarządu Powiatu z dnia 10 maja 2024 r. 
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Ad 4. 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do proponowanego porządku dzisiejszego posiedzenia. 

Czy są wnioski o zmianę porządku posiedzenia? Nie widzę.  

Przechodzimy do realizacji dzisiejszego porządku posiedzenia. 

 

Porządek posiedzenia Zarządu Powiatu, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.1. a) Projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XLVI/423/2023 

Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia 

budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2024. 

        b) Projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XLVI/424/2023 

Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2024 – 2029. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.1. a) Projekt uchwały Rady Powiatu 

zmieniającej uchwałę Nr XLVI/423/2023 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia  

15 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2024. 

Proszę Skarbnika Powiatu o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Pan Mariusz Możdżeń - w związku z bieżącymi potrzebami zachodzi konieczność 

dokonania zmian w budżecie Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2024 w następujący sposób: 

Dochody – ogółem zmniejszenie o kwotę 7.420.041,74 zł, w tym:  

1) dział 600 Transport i łączność, rozdział 60014 – ogółem zmniejszenie o kwotę 

8.011.328,00 zł, na które składają się: 

- korekta zakresu inwestycji objętej dofinansowaniem z Rządowego Funduszu Polski Ład: 

Programu Inwestycji Strategicznych podyktowana zmianą stanu technicznego jednej z dróg 

wskazanych w pierwotnym wniosku, tj. drogi powiatowej nr 2633 C ul. Narutowicza  

w Aleksandrowie Kujawskim, koniecznym jest wydłużenie realizacji zadania: Przebudowa 

dróg powiatowych na terenie powiatu aleksandrowskiego - etap II do roku 2025.  

Na podstawie powyższego planowana do otrzymania promesa w wysokości 8.000.000 zł 

wpłynie do budżetu powiatu w roku kolejnym; 

- zmniejszenie o kwotę 185.897,00 zł planowanej do otrzymania dotacji z Gminy Miejskiej 

Aleksandrów Kujawski z przeznaczeniem na realizację zadania pn. Przebudowa dróg 

powiatowych na terenie powiatu aleksandrowskiego - etap II: zadanie 1 Przebudowa drogi 

powiatowej nr 2633 C przy ul. Narutowicza w Aleksandrowie Kujawskim - etap II,  

w związku ze złożoną korektą zakresu inwestycji objętej dofinansowaniem z Rządowego 

Funduszu Polski Ład: Programu Inwestycji Strategicznych; 

- zwiększenie o kwotę 109.569,00 zł planowanej do otrzymania dotacji z Gminy Raciążek  

z przeznaczeniem na realizację zadania pn. Przebudowa drogi powiatowej nr 2602C 

Ciechocinek- Dąbrówka na odcinku przy ul. Zamkowej w miejscowości Raciążek - etap II. 

Całkowita planowana do otrzymania dotacja wyniesie 339.552,00 zł;  

- zwiększenie o kwotę 45.000,00 zł planowanej do otrzymania dotacji z Gminy Aleksandrów 

Kujawski z przeznaczeniem na realizację zadania pn. Przebudowa dróg powiatowych  
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na terenie powiatu aleksandrowskiego - etap II - Przebudowa drogi powiatowej nr 2607C 

Ośno-Zazdromin – etap II; 

- zwiększenie o kwotę 20.000,00 zł z tytułu wpłaconego wadium związanego z inwestycjami 

drogowymi;  

2) dział 754 Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa, rozdział 75411, §2110 – 

zwiększenie o kwotę 462.846,00 zł z przeznaczeniem na uposażenia funkcjonariuszy oraz 

wynagrodzenia pracowników cywilnych w Komendach Powiatowych i Miejskich PSP; 

3) dział 758 Różne rozliczenia, rozdział 75814, §0920 – zwiększenie o kwotę 100.012,26 zł 

planowanych do uzyskania dochodów z tytułu odsetek od rachunków bankowych powiatu; 

4) dział 852 Pomoc społeczna, rozdział 85203, §2110 – zwiększenie o kwotę 2.700,00 zł  

z przeznaczeniem na finansowanie ośrodków wsparcia dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi, stosownie do art.51c ust.5 ustawy z dnia 12 marca 2004 r. o pomocy 

społecznej, w związku z działaniem 3.2 wynikającym z Programu kompleksowego 

wsparcia rodzin „Za życiem”; 

5) dział 855 Rodzina, rozdział 85510, §0970 – zwiększenie o kwotę 12.255,00 zł z tytułu 

otrzymanych nawiązek sądowych oraz zryczałtowanych kwot wynagrodzeń płatnika za 

terminowe wpłaty podatku dochodowego od osób fizycznych uzyskane przez Placówkę 

Socjalizacyjną w Aleksandrowie Kujawskim; 

6) dział 900 Gospodarka komunalna i ochrona środowiska, rozdział 90019, §0690 – 

zwiększenie o kwotę 13.473,00 zł z tytułu otrzymanych środków z Funduszu Ochrony 

Środowiska (z tytułu nakładanych kar). 

Po dokonaniu zmian planowane dochody budżetu wyniosą 104.102.048,67 zł.  

Wydatki – ogółem zmniejszenie o kwotę 7.420.041,74 zł. Po stronie wydatkowej dokonano 

zmian zgodnie z celowym wykorzystaniem otrzymanych dotacji, a także zabezpieczono 

środki w wysokości: 

1) 462.846,00 zł w planie finansowym Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej  

w Aleksandrowie Kujawskim zgodnie z decyzją Wojewody Kujawsko-Pomorskiego; 

2) 12.255,00 zł w planie finansowym Placówki Socjalizacyjnej w Aleksandrowie Kujawskim 

z przeznaczeniem na zakup materiałów, wyposażenia, energii i środków żywności; 

3) 104.857,26 zł w planie finansowym Starostwa Powiatowego w Aleksandrowie Kujawskim, 

z tego: 

- 79.857,26 zł z przeznaczeniem na wydatki bieżące: zakup materiałów i wyposażenia na 

potrzeby urzędu, badania lekarskie, świadczenia BHP, zakup energii, promocję powiatu, 

dostawę tablic rejestracyjnych, zakup druków komunikacyjnych oraz uaktualniono 

wysokość dotacji dla szkół niepublicznych i publicznych; 

- 25.000,00 zł z przeznaczeniem na zadanie pn. Zakup sprzętu komputerowego. 

W związku z korektą zakresu inwestycji objętej dofinansowaniem z Rządowego Funduszu 

Polski Ład: Programu Inwestycji Strategicznych podyktowaną zmianą stanu technicznego 

jednej z dróg wskazanych w pierwotnym wniosku, tj. drogi powiatowej nr 2633 C  

ul. Narutowicza w Aleksandrowie Kujawskim, koniecznym jest wydłużenie realizacji 

zadania: Przebudowa dróg powiatowych na terenie powiatu aleksandrowskiego - etap II  

do roku 2025. Na podstawie powyższego plan finansowy Zarządu Dróg Powiatowych  

na 2024 r. ulegnie zmniejszeniu o planowaną do otrzymania promesę w wysokości 

8.000.000,00 zł. W budżecie na rok 2024 r. realizowane będzie zadanie pn. Przebudowa dróg 
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powiatowych na terenie powiatu aleksandrowskiego - etap II w części dotyczącej przebudowy 

drogi powiatowej nr 2607C Ośno-Zazdromin – etap II; 

Pozostałych zmian po stronie wydatkowej dokonano poprzez uwzględnienie wniosków 

kierowników/dyrektorów jednostek organizacyjnych powiatu związanych z przesunięciami  

w planach finansowych umożliwiając w ten sposób bieżące ich funkcjonowanie. 

Po dokonaniu zmian planowane wydatki budżetu wyniosą 107.238.206,67 zł. 

 

Pani Lidia Tokarska – zmieniliśmy zakres promesy z Polskiego Ładu, w zasadzie trzy 

miesiące czekaliśmy na zgodę w sprawie zmiany tej promesy. Mamy środek maja, 

zabezpieczamy część tych środków na drogi i nie zdążymy zrobić przetargu  

i wykonać tych inwestycji. Więc po analizie doszliśmy do tego, że płatność będzie  

w przyszłym roku i wykonanie też będzie w pierwszej połowie przyszłego roku. W tym roku 

uda nam się zrobić najkrótszy odcinek Ośno – Zazdromin – II etap, a Ciechocinek – Siutkowo 

i ulicę Wojska Polskiego w Aleksandrowie Kujawskim zrobimy w przyszłym roku. Dlaczego 

ulicę Wojska Polskiego, gdzie jest mały kawałek, w przyszłym roku? Dlatego, że w tym roku 

robimy przebudowę ulicy Narutowicza w Aleksandrowie Kujawskim wraz z rondem, a ulica 

Wojska Polskiego będzie jedyną wtedy drogą, którą będzie można gdziekolwiek dojechać. 

Robienie w tym czasie jeszcze ulicy Wojska Polskiego utrudniłoby ruch, nie byłoby 

przejazdu, dlatego musimy przełożyć to zadanie na przyszły rok.   

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję  przyjąć projekt uchwały Rady 

Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XLVI/423/2023 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 

15 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2024  

i wnieść go pod obrady Rady Powiatu Aleksandrowskiego. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu  przyjął projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę  

Nr XLVI/423/2023 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2023 r. w sprawie 

uchwalenia budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2024 i postanowił wnieść go pod 

obrady Rady Powiatu Aleksandrowskiego. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.1. b) Projekt uchwały Rady Powiatu 

zmieniającej uchwałę Nr XLVI/424/2023 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia  

15 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Aleksandrowskiego na lata 2024 – 2029. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję  przyjąć projekt uchwały Rady 

Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XLVI/424/2023 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 

15 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Aleksandrowskiego na lata 2024 – 2029 i wnieść go pod obrady Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego. 

Kto jest za? Dziękuję. 
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Zarząd Powiatu  przyjął projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę  

Nr XLVI/424/2023 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2023 r. w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2024 – 

2029 i postanowił wnieść go pod obrady Rady Powiatu Aleksandrowskiego. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XLVI/423/2023 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego na rok 2024, stanowi załącznik do protokołu. 

 

Projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XLVI/424/2023 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2024 – 2029, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.2. Wniosek do Przewodniczącego Rady Powiatu Aleksandrowskiego  

o wprowadzenie uchwał pod obrady Rady Powiatu. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.2. Wniosek do Przewodniczącego Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego o wprowadzenie uchwał pod obrady Rady Powiatu. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję  wystąpić z wnioskiem do 

Przewodniczącego Rady Powiatu Aleksandrowskiego o wprowadzenie do porządku obrad  

II sesji Rady Powiatu Aleksandrowskiego niżej wymienionych projektów uchwał, tj.: 

1) projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XLVI/423/2023 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego na rok 2024, 

2) projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XLVI/424/2023 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2024 – 2029, 

3) projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji „Programu 

współpracy Powiatu Aleksandrowskiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 

uprawnionymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2023”. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu postanowił wystąpić z wnioskiem do Przewodniczącego Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego o wprowadzenie do porządku obrad II sesji Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego niżej wymienione projekty uchwał, tj.: 

1) projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XLVI/423/2023 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego na rok 2024, 
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2) projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XLVI/424/2023 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2024 – 2029, 

3) projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji „Programu 

współpracy Powiatu Aleksandrowskiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 

uprawnionymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2023”. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Wniosek do Przewodniczącego Rady Powiatu Aleksandrowskiego o wprowadzenie uchwał 

pod obrady Rady Powiatu, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.3. Wniosek Tomasza Smolińskiego reprezentującego Mentis Sp. z o.o. z siedzibą  

we Włocławku upoważnionego przez Burmistrza Ciechocinka do działania w imieniu 

Gminy Miejskiej Ciechocinek o wydanie opinii na realizację inwestycji drogowej pn. 

„Budowa nawierzchni ulicy Sportowej - od końca istniejącego asfaltu do  

ul. Wołuszewskiej w Ciechocinku” – projekt uchwały Zarządu Powiatu. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.3. Wniosek Tomasza Smolińskiego 

reprezentującego Mentis Sp. z o.o. z siedzibą we Włocławku upoważnionego przez 

Burmistrza Ciechocinka do działania w imieniu Gminy Miejskiej Ciechocinek o wydanie 

opinii na realizację inwestycji drogowej pn. „Budowa nawierzchni ulicy Sportowej - od końca 

istniejącego asfaltu do ul. Wołuszewskiej w Ciechocinku” – projekt uchwały Zarządu 

Powiatu. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Wniosek złożony został przez Tomasza 

Smolińskiego reprezentującego Mentis Sp. z o.o. z siedzibą we Włocławku upoważnionego 

przez Burmistrza Ciechocinka do działania w imieniu Gminy Miejskiej Ciechocinek. 

Proponuję zaopiniować pozytywnie realizację inwestycji drogowej pn. „Budowa nawierzchni 

ulicy Sportowej - od końca istniejącego asfaltu do ul. Wołuszewskiej w Ciechocinku” i podjąć 

uchwałę w sprawie zaopiniowania realizacji przedmiotowej inwestycji drogowej. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu po rozpatrzeniu wniosku Tomasza Smolińskiego reprezentującego Mentis  

Sp. z o.o. z siedzibą we Włocławku upoważnionego przez Burmistrza Ciechocinka  

do działania w imieniu Gminy Miejskiej Ciechocinek zaopiniował pozytywnie realizację 

inwestycji drogowej pn. „Budowa nawierzchni ulicy Sportowej - od końca istniejącego asfaltu 

do ul. Wołuszewskiej w Ciechocinku” i podjął uchwałę nr 3/2024 w sprawie zaopiniowania 

realizacji inwestycji drogowej dot. „Budowy nawierzchni ulicy Sportowej - od końca 

istniejącego asfaltu do ul. Wołuszewskiej w Ciechocinku”. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  
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Pismo Naczelnika Wydziału Architektury i Budownictwa z dnia 14 maja 2024 r. znak: 

AB.6749.5.2024 wraz z wnioskiem Tomasza Smolińskiego reprezentującego Mentis  

Sp. z o.o. z siedzibą we Włocławku upoważnionego przez Burmistrza Ciechocinka do 

działania w imieniu Gminy Miejskiej Ciechocinek z dnia 9 maja 2024 r. o wydanie opinii na 

realizację inwestycji drogowej pn. „Budowa nawierzchni ulicy Sportowej - od końca 

istniejącego asfaltu do ul. Wołuszewskiej w Ciechocinku” oraz projektem uchwały Zarządu 

Powiatu, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

W posiedzeniu Zarządu Powiatu w punkcie 5.4. brała udział pani Kamila Łukomska Dyrektor 

Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim. 

 

 

Ad 5.4. Pismo Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim 

dotyczące szacunkowych kosztów budowy kotłowni gazowej zewnętrznej  

i podłączenia jej do sieci gazowej – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.4. Pismo Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 

CKP w Aleksandrowie Kujawskim dotyczące szacunkowych kosztów budowy kotłowni 

gazowej zewnętrznej i podłączenia jej do sieci gazowej. 

Poprosiłam na dzisiejsze posiedzenie panią Dyrektor Zespołu Szkół Nr 1 CKP  

w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie kotłowni. W piśmie skierowanym w tej sprawie do 

Zarządu podała pani, że szacunkowa wartość budowy kotłowni gazowej zewnętrznej wynosi 

640 tys. zł. W załącznikach przedstawia pani awarię rur dostarczających ciepło. Rozumiem, 

że te awarie są po stronie budynku głównego szkoły. 

 

Pani Kamila Łukomska Dyrektor Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim 

– tak. Od początku kwietnia praktycznie nie ma tygodnia, żeby jakaś rura nie pękła. Dwa razy 

zalało szkołę muzyczną, dwa razy zalało archiwum, rury są w bardzo złym stanie.  

 

Pani Lidia Tokarska – czyli to nie tylko dotyczy rur, które są w ziemi ale również wewnątrz 

budynku. 

 

Pani Kamila Łukomska – wczoraj zadzwonił dyrektor szkoły muzycznej, że spotkała ich 

przykrość bo rura pękła i po raz kolejny zalało pomieszczenie, salę dydaktyczną.  

 

Pani Lidia Tokarska – jesteście ubezpieczeni od takich zdarzeń?  

 

Pani Kamila Łukomska – tak.  

 

Pani Lidia Tokarska – rozumiem, że rekompensata będzie wypłacona.  

 

Pani Kamila Łukomska – jakaś na pewno tak. 
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Pani Lidia Tokarska – co dalej. 

 

Pani Kamila Łukomska – nie wiem. Teraz sytuacja jest beznadziejna. Beznadziejna dlatego, 

że jest dobra pogoda. Natomiast, gdyby to był październik to sytuacja byłaby tragiczna.  

Te pękające rury niestety powodują, że nie są w stanie panowie dopompować wody do pieca  

i piec osiąga maksymalnie temperaturę 50 C. Musieliby cały czas dolewać wody i 24 godziny 

na dobę musiałby ktoś tego pieca pilnować. Natomiast nasze próby załatania tych dziur, 

zakładanie opasek powodują, że w jednym miejscu zakładają pracownicy opaskę, zwiększa 

się ciśnienie w rurach i za chwilę rura pęka w kolejnym miejscu. W tej chwili mamy 

rozkopany teren szkoły w kilku miejscach. Nie jesteśmy w stanie tych rur zakleić  

w jakikolwiek sposób, bo tak jak mówię w jednym miejscu zakładamy opaskę i za chwilę 

kopiemy w kolejnym miejscu gdzie rura pęka. Są fontanny dwumetrowe.  

 

Pani Lidia Tokarska – wniosek jest na piec. Jeśli znajdziemy teraz te środki w budżecie to 

czy zrealizujemy to zadanie do nowego sezonu grzewczego? 

 

Pan Mariusz Możdżeń – to nie jest całkowity koszt zadania. 

 

Pani Kamila Łukomska – otrzymałam od pani Starosty pismo zobowiązujące mnie do 

rozważenia możliwości przyłączenia naszej szkoły do sieci gazowej. Pani Bonowicz, która 

wcześniej wykonywała nam projekt, wpadła na taki pomysł, żeby zrobić projekt kotłowni 

zewnętrznej, czyli odeszłyby te koszty związane z całą tą sferą budowlaną, elektryką. Nie 

oszukujmy się, pomieszczenie, w którym miała by być kotłownia też jest w tragicznym stanie, 

bo to jest pomieszczenie w budynku po byłym internacie. Więc dużo jest kwestii finansowych 

związanych z poprawieniem jakości tego budynku. Ale na zewnątrz kotłownia to też jest 

ponad 600 tys. zł.  

 

Pani Lidia Tokarska – w te 640 tys. zł wchodzi kotłownia zewnętrzna, instalacja gazowa 

zewnętrzna, wymiana i przebudowa węzła cieplnego. Co się kryje pod „wymianą  

i przebudową węzła cieplnego”? 

 

Pani Kamila Łukomska – trudno mi jest powiedzieć. Natomiast co do tych rur, które nam 

ciągle pękają, pracownicy mówili, że jak była wymiana pieca ileś lat temu to ktoś wpadł na 

pomysł, żeby udrożnić rury i wpuszczono do nich jakiś roztwór, który był za mocny i te rury 

po prostu przeżarło. Teraz te rury są w fatalnym stanie. Wszystkie awarie są po stronie 

budynku głównego szkoły, na linii przesyłu, nie po stronie szklarni.  

 

Pani Lidia Tokarska – czy te 640 tys. zł naprawi problem, który jest, rur, które pękają? Czy 

ma coś wspólnego z tymi rurami? 

 

Pani Kamila Łukomska – tego nie wiem.  

 

Pani Lidia Tokarska – czy ma coś wspólnego z tymi rurami? 
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Pani Kamila Łukomska – z tymi rurami to nie. Kotłownia by powstała po drugiej stronie, 

jak wcześniej była planowana i możliwe byłoby odcięcie tych rur od części gdzie są szklarnie 

od budynku głównego. I tak nowe rury byłyby potrzebne do pałacyku, do budynku internatu, 

do budynku głównego szkoły.   

 

Pani Lidia Tokarska – czy te 640 tys. zł to jest kwota, która pozwoli nam kupić piec, 

zamontować go, przyłączyć do sieci gazowej i podłączyć nowymi rurami budynki do pieca? 

 

Pani Kamila Łukomska – myślę, że tak, ale nie mamy szczegółowego kosztorysu.  

 

Pan Mariusz Możdżeń – nie znamy kosztów podłączenia do sieci gazowej. 

 

Pani Kamila Łukomska – będzie taniej niż kotłownia w budynku.  

 

Pani Lidia Tokarska – jaki to jest rząd pieniędzy podłączenie do sieci gazowej? 

 

Pani Kamila Łukomska – mogę się zorientować. Na dzisiaj tego nie wiem. Ale rury na 

pewno są do wymiany. Dobrze, że jest tak jak jest bo 22 kwietnia mieliśmy taką sytuację, że 

musieliśmy skrócić lekcje ponieważ temperatura w pomieszczeniach osiągnęła 130 C.   

 

Pani Lidia Tokarska – czy jest możliwość pozyskania środków zewnętrznych na ten cel? 

 

Pani Kamila Łukomska – mamy zabezpieczone w planie finansowym szkoły środki na miał. 

W tym roku nie kupowaliśmy miału. Zastanawialiśmy się nad jego kupnem. Gdy kupimy miał 

za taką kwotę zaplanowaną 600 tys. zł , a piec nam padnie, bo jest łatany w wieli miejscach, 

to co zrobimy z tym miałem. Będzie to niegospodarne, że kupimy miał na cały rok i będzie 

nam leżał, zalegał niewykorzystany. Może tylko część tego miału zakupić, żeby ogrzać 

szklarnię i budynek mechanizacji.  Myślę, że na tyle ten piec byłby wydolny.  

 

Pani Lidia Tokarska – jeżeli chodzi o instalację wewnątrz budynku, tam gdzie te rury 

pękają. 

 

Pani Kamila Łukomska – ostatnio zalało nam archiwum. Najczęściej awarie są w piątek 

wieczorem i w sobotę jesteśmy w szkole, ściągamy pracowników, żeby jakoś zakleili te rury. 

 

Pani Lidia Tokarska – jak przebiega ta instalacja? 

 

Pani Kamila Łukomska – akurat w archiwum jest na zewnątrz rura i ona właśnie pękła.  

W pomieszczeniach zajmowanych przez szkołę muzyczną też.  

 

Pan Mariusz Możdżeń – a jak sytuacja wygląda z grzejnikami, czy są sprawne, czy przy 

kotłowni gazowej mogłyby funkcjonować? 
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Pani Kamila Łukomska – częściowo są wymienione. Są to żeliwne grzejniki i wyglądają na 

w miarę dobre.   

 

Pan Mariusz Możdżeń – ogrzewanie gazem a węglem to jest zupełnie inna sprawa. 

 

Pani Lidia Tokarska – jeśli rozejrzelibyśmy się za jakimiś dotacjami na wymianę źródła 

ogrzewania, termomodernizację, co by dotyczyło instytucji publicznych? 

 

Pani Paulina Smykowska – do instalacji gazowej nie ma dofinansowania.  

 

Pani Kamila Łukomska – gaz jest nie przyszłościowy ale trudno przewidzieć co będzie za 

pięć lat. Na dzisiaj jest najbardziej opłacalny. Nie podejmę ryzyka, żeby stwierdzić, że za pięć 

lat na pewno gaz będzie najtańszy. Może to być zupełnie coś innego. Na ten moment cieszę 

się, że pogoda jest jaka jest, że jest ciepło, bo za chwilę któryś zwłaszcza z nauczycieli 

wychowania fizycznego, bo w sali gimnastycznej jest 50 C, złoży do inspekcji pracy donos, że 

musi pracować w takich warunkach.  

 

Pan Mariusz Możdżeń – z rezerwy subwencji ogólnej można ubiegać się o środki na 

zdarzenia losowe do 7 czerwca. 

 

Pani Paulina Smykowska – kryteria z rezerwy oświatowej jeżeli chodzi o zdarzenia losowe 

przewidują najpierw obligo środki z ubezpieczenia. Trzeba wykazać, że zwróciliśmy się do 

ubezpieczyciela, otrzymaliśmy środki z ubezpieczenia, wtedy można ubiegać się o środki  

z rezerwy.  

 

Pani Kamila Łukomska – w jednym przypadku tej poważnej awarii dostaliśmy ok. 10 tys. zł 

z ubezpieczenia. Koszt wynajęcia koparki jednorazowy to jest 2.000 zł. To jest chwila pracy, 

żeby odkopać rurę. Kupujemy sami opaski i nasi pracownicy zakładają je. Ale tak jak mówię 

założą je i zaraz rura pęka kawałek dalej, ciśnienie rośnie w rurze i pęka. 

 

Pan Ryszard Stępkowski – ile metrów bieżących jest tych rur? 

 

Pani Kamila Łukomska – trudno mi powiedzieć. Musiałabym sprawdzić w dokumentacji 

jak ta instalacja przebiega. Na pewno jest dość duża długość od kotłowni, która jest  

za szklarnią aż do budynku internatu.  

 

Pani Lidia Tokarska – gdzie miałby być ten piec gazowy posadowiony? 

 

Pani Kamila Łukomska – za „Orlikiem”. To musi być teren ogrodzony. Kotłownia też musi 

być ogrodzona, żeby nie było dostępu. Odchodzą w tym przypadku koszty związane  

z budowlanką, z elektryką, co miało być robione w pomieszczeniu w budynku internatu, które 

całe się sypie.  

 

Pan Ryszard Stępkowski – czyli pomieszczenie na kotłownie jest? 
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Pani Kamila Łukomska – jest pomieszczenie. Tylko ten wstępny projekt, który mieliśmy 

przygotowany opiewał na 1,5 mln. zł.   Budynek pęka. Kotłownia nie może być w budynku, 

który za chwile będzie się sypał.  

 

Pani Lidia Tokarska – martwi mnie stan instalacji. Jeśli zainwestujemy w piec gazowy, to 

mam nadzieję, że ta wymiana i przebudowa węzła cieplnego, to jest wymiana rur 

dochodzących do budynku od pieca, będzie wystarczająca.  

 

Pani Kamila Łukomska – stare rury zostaną odcięte przy bramie od szklarni i położone 

nowe.  

 

Pan Ryszard Stępkowski – stare rury pozostaną w ziemi.  

 

Pani Lidia Tokarska – musimy wiedzieć czy ta inwestycja za te 640 tys. zł na pewno opiewa 

na całość zadania czyli w tym cała infrastruktura zewnętrzna, roboty ziemne, koszt 

przyłączenia. Jak to zrobimy i dojdziemy z ciepłem do budynku to wewnątrz budynku mamy 

stare rury i ciągle będzie zagrożenie awarią i być może okaże się niewydajna instalacja.    

 

Pani Kamila Łukomska – grzejniki na zewnątrz wydają się być jeszcze w miarę solidne. Nie 

wiem na ile te grzejniki nadają się do instalacji gazowej. Takiej wiedzy ja nie mam.  

 

Pan Ryszard Stępkowski – w przypadku instalacji gazowych przekroje rur są znacznie 

mniejsze. Rozumiem, że żadnej fachowej ekspertyzy nie było w tym zakresie. Koszt jest 

bardzo szacunkowo podany. 

 

Pani Kamila Łukomska – tak, bardzo szacunkowo podany jest koszt.  

 

Pan Ryszard Stępkowski – kto robił ten szacunek? 

 

Pani Kamila Łukomska – pani Bonowicz, która wcześniej robiła nam projekt na kotłownię 

gazowo - olejową. Była kilkakrotnie na terenie szkoły, przeglądała archiwalne dokumenty, 

sprawdzała jak przebiegają rury. Do tego potrzebne jest sporządzenie bardziej szczegółowego 

projektu. 

 

Pani Lidia Tokarska – mamy już jeden projekt, który jest średnim projektem, za który 

powiat zapłacił pieniądze.  

 

Pani Kamila Łukomska – to jest już drugi projekt.  

 

Pani Lidia Tokarska – teraz będzie kolejny projekt, za który powiat będzie musiał zapłacić 

pieniądze. Później przy wykonawstwie okaże się, że zadanie kosztuje 2 mln. zł, a my nie 

mamy pieniędzy.  

 

Pan Mariusz Możdżeń – czy ten projekt, który szkoła posiada można zmienić, dostosować.  
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Pani Kamila Łukomska – nie wiem. Skonsultuję się z projektantem i ustalę to. 

 

Pan Mariusz Możdżeń – w tym projekcie jest instalacja gazowa. 

 

Pani Kamila Łukomska – tak, z możliwością podłączenia do sieci. Z tym, że miały być 

kotły, a teraz mówimy o podłączeniu do sieci bez kotłów. Dlatego ten koszt jest znacznie 

mniejszy. 

 

Pani Lidia Tokarska – pani Dyrektor, proszę żeby tak na szybko zorientowała się pani jakie 

będą koszty zrobienia tej dokumentacji, i przedstawienie ich jak najszybciej Zarządowi. 

Wówczas podejmiemy w tej kwestii decyzję. Tego czasu jest mało. Mamy cztery miesiące 

żeby to wszystko zrobić przed kolejnym sezonem grzewczym i przed kolejnym rokiem 

szkolnym. Denerwuję się tym, że nawet jak to zrobimy to nie gwarantuje nam to, że będzie 

działało, będzie sprawne. Stąd kolejne pytanie. Czy jesteśmy w stanie od razu dokonać 

wymiany wewnętrznej instalacji? Ile będzie to kosztowało, 1 mln. zł? 

   

Pan Mariusz Możdżeń – uważam, że więcej, powierzchnia szkoły jest dość duża.  

 

Pani Kamila Łukomska – najgorsza instalacja jest w budynku szkoły. W budynku po 

internacie instytucje wynajmujące tam pomieszczenia same robiły remonty i wymieniały 

grzejniki, więc przynajmniej w tych miejscach nie byłoby potrzeby ich wymiany,  poza 

trzecim piętrem gdzie są stare grzejniki.  

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – gdzie jest archiwum? 

 

Pani Kamila Łukomska – w szkole przy sali gimnastycznej.  

 

Pan Mariusz Możdżeń – hydraulik musiałby ocenić stan tej instalacji. 

 

Pani Lidia Tokarska – sala gimnastyczna od dwóch lat ma problemy z ogrzewaniem. 

 

Pani Kamila Łukomska – tak. Nie tylko z ogrzewaniem ale z grzybem, który tam się 

pojawia, jest to konsekwencja tej wilgoci, która tam jest. Budynek nieocieplony, dach 

przecieka w dwóch miejscach, jak mocno pada to musimy rozstawiać na sali miski bo kapie 

woda, co powoduje uszkodzenie parkietu. Jedno pociąga drugie.  

Mamy w planie finansowym zabezpieczone pieniądze na miał. Może kupimy tylko trochę 

miału, żeby starczyło na wrzesień, początek października. Mamy jeszcze na stanie miał, który 

kupiliśmy w ubiegłym roku. Całej zabezpieczonej na miał kwoty bym nie przeznaczyła na 

jego zakup. Mamy 600 tys. zł. Jeśli kupimy miał, może się okazać, że piec na miał zupełnie 

padnie i co dalej, co z tym zakupionym miałem zrobić.  

 

Pani Lidia Tokarska – przeznaczcie mniejszą część środków na zakup tego miału.  

 

Pani Kamila Łukomska – 200 tys. zł. 
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Pani Lidia Tokarska – przeznaczcie 150 tys. zł na zakup miału. Resztę środków 

przeznaczymy na piec, dołożymy resztę potrzebnych środków.   

 

Pani Kamila Łukomska – może poczekajmy na bardziej szczegółowy kosztorys. Kwestia 

tygodnia, dwóch.  

 

Pani Lidia Tokarska – cały czas myślę, żeby iść w remont tej wewnętrznej instalacji.  

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – do czego miał będzie potrzebny teraz? 

 

Pani Kamila Łukomska – obecna kotłownia jest miałowa. Obecnie ogrzewa ta kotłownia 

szklarnię, bo jest w niej uprawa pomidorów, a nocami temperatura jest niska. Natomiast teraz 

budynki szkoły po drugiej stronie ulicy są odcięte od ogrzewania.  

 

Pan Ryszard Stępkowski – czy cała instalacja wewnętrzna jest poniżej poziomu podłóg, czy 

nie można ocenić jej stanu technicznego? 

 

Pani Kamila Łukomska – nie, są na zewnątrz.  

 

Pan Ryszard Stępkowski – czyli trzeba dokonać oceny stanu tej instalacji.  

 

Pani Kamila Łukomska – piece też są w złym stanie. Ciągle są remontowane. Piec 

najnowszy jako pierwszy się zepsuł. 

 

Pan Ryszard Stępkowski – po przeprowadzeniu inwestycji piece te byłyby wyłączone  

z użytkowania. 

 

Pani Kamila Łukomska – jeden musiałby zostać, ponieważ szklarnia i budynek 

mechanizacji i gospodarstwa gdzie są sale dydaktyczne byłyby ogrzewane piecem miałowym. 

Myślę, że piec ten byłby na tyle wydolny, żeby tak nie dużą powierzchnie ogrzać.  

Wszystkie awarie, które się teraz dzieją są po drugiej stronie ulicy.  

 

Pani Lidia Tokarska – sprawdzamy wszystkie programy, szukamy możliwości 

dofinansowania tej inwestycji. Może jakieś rządowe środki czy z Unii Europejskiej będzie 

można pozyskać teraz, bądź np. za rok. Sprawdzamy jakie są możliwości. Byłoby dobrze 

gdyby chociaż część kosztów było zrefundowane. Jeśli nie uzyskamy środków zewnętrznych 

to zrobimy część, a drugą część później.  

Należy dokonać oceny stanu instalacji wewnętrznej. Być może da się zrobić jej remont 

etapowo. W najgorszym stanie na początek, a jak kiedyś będą środki to będziemy myśleć 

dalej. Część środków na to zadanie przeznaczymy ze środków zabezpieczonych na opał, 

część będziemy szukać w budżecie powiatu. Czekamy na projekt, żeby udało się go jak 

najszybciej sporządzić, następnie przetarg na wykonawcę, żeby udało się zadanie to 

zrealizować przed sezonem grzewczym.     
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Pani Małgorzata Wdowczyk – proponuję zastanowić się nad funkcjonowaniem szklarni. 

Należy zrobić analizę i dokonać oceny jej rentowności. Wiemy, że zysków nie ma żadnych. 

Jeśli dalej nie będzie zysków to nie ma sensu, żeby dalej funkcjonowała. 

 

Pani Lidia Tokarska – analizowaliśmy poprzedni rok. Zysku nie ma. Dokładamy ok.  

200 tys. zł. Apelujemy od kilku lat, żeby szkoła to oceniła właściwie. Jeśli coś nawet się nie 

zeruje to to jest słaby interes. Jest produkcja, jest nakład pracy, jest duży koszt zakupu roślin, 

środków ochrony roślin, koszt utrzymania szklarni w tym ogrzewania, w związku z czym  

po co ciągnąć taką działalność.  

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – uczniowie żadnych praktyk tam nie mają. 

 

Pani Kamila Łukomska – mają.  

 

Pan Ryszard Stępkowski – praktyki są nieodpłatne, dlatego dziwi mnie, że przy taniej sile 

roboczej szklarnia generowała stratę. 

 

Pani Lidia Tokarska – to nie jest pierwszy rok ze stratą. Szklarnia została wybudowana  

w 2016 roku w ramach projektu. Inwestycja robi wrażenie, szklarnia jest duża, pięknie 

zrobiona. Trzeba było ją utrzymywać przez okres trwałości projektu. My do jej 

funkcjonowania ciągle dokładamy.  

 

Pani Kamila Łukomska – sprzedaż pomidorów ruszyła w ubiegłym tygodniu, później będą 

też w sprzedaży ogórki.  

 

Pani Lidia Tokarska – wszystko dobrze wygląda, produkcja jest prowadzona, ludzie kupują 

pomidory, ogórki, tylko na końcu nie bilansuje się to. Dokładamy do tej produkcji spore 

środki finansowe corocznie.  

 

Pani Kamila Łukomska – sezon się zaczął, zaczekajmy do jego końca i wówczas 

zobaczymy co dalej. Jeśli będzie decyzja o zakończeniu funkcjonowania szklarni to we 

wrześniu, czy październiku nie zakupimy nowych rzeczy potrzebnych do funkcjonowania 

szklarni.  

 

Pan Mariusz Możdżeń – gdyby szklarnię zamknąć to odeszłaby kwestia jej ogrzewania, a 

poza tym można by ją np. wydzierżawić. 

 

Pani Kamila Łukomska – obok szklarni jest budynek, w którym są sale dydaktyczne, to są 

nowe sale dydaktyczne. Na hali mechanizacji uczniowie mają praktyki.  Tam stoi sprzęt, są 

warsztaty. Te pomieszczenia muszą być ogrzewane.  
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Pani Lidia Tokarska – wszystkie są trudne i kosztowne rozwiązania, których wiele lat 

staraliśmy się uniknąć.  To jest kłopotliwe, po pierwsze położenie szkoły po dwóch stronach 

ulicy, po drugie, piec po jednej stronie ulicy a główne budynki po drugiej. A na dodatek 

instalacja i piece są bardzo stare. Z tego są te wszystkie kłopoty.  

Pani Dyrektor proszę w pierwszej kolejności hydraulik i ocena stanu instalacji, projekt, od 

razu można iść do SIME POLSKA i zapytać się jakie są warunki podłączenia szkoły do sieci 

gazowej, ile się czeka, co zrobić, żeby dokonać przyłączenia, jakie dokumenty należy złożyć, 

czekamy na rozliczenie szklarni, musimy podjąć już ostateczne decyzje co robimy  

ze szklarnią po sezonie, przetarg na miał 150 tys. zł, resztę środków przeznaczamy na nową 

kotłownię, przedstawienie Zarządowi realnych kosztów, żebyśmy wiedzieli jakie środki 

mamy zabezpieczyć na tę inwestycję. 

 

Pani Kamila Łukomska – dobrze, w pierwszej kolejności skontaktuję się z hydraulikiem. 

 

Pani Lidia Tokarska – czy są jeszcze pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję  

przyjąć do wiadomości pismo i wyjaśnienia Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP  

w Aleksandrowie Kujawskim dotyczące szacunkowych kosztów budowy kotłowni gazowej 

zewnętrznej i podłączenia jej do sieci gazowej. 

Proponuję zobowiązać Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim do: 

- dokonania oceny technicznej stanu wewnętrznej i zewnętrznej sieci centralnego ogrzewania, 

oraz możliwości jej funkcjonowania w ramach kotłowni gazowej,  

- oszacowania kosztów zmiany posiadanej dokumentacji projektowo - kosztorysowej na 

budowę kotłowni gazowej i dostosowanie jej do przyłączenia do sieci gazowej oraz 

przebudowy węzła cieplnego, 

- określenia warunków przyłączenia do sieci gazowej i niezbędnych uzgodnień, 

- zakupu miału węglowego za kwotę do 150 tys. zł, a pozostałe środki zabezpieczone na ten 

cel w planie finansowym szkoły przeznaczyć na modernizację kotłowni, 

- określenia realnej kwoty inwestycji, 

- przeprowadzenia analizy rentowności szklarni w celu oceny czy dotychczasowa działalność 

daje zamierzone cele i podjęcie decyzji o dalszym funkcjonowaniu szklarni,  

i przedłożenia Zarządowi Powiatu informacji w tym zakresie. 

Ponadto, proponuję zobowiązać Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu do 

przedłożenia informacji na temat możliwości ubiegania się o środki zewnętrzne na remont 

instalacji centralnego ogrzewania i budowy kotłowni w Zespole Szkół Nr 1 CKP  

w Aleksandrowie Kujawskim oraz termomodernizacji w ramach projektów ogłoszonych  

i planowanych. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu przyjął do wiadomości pismo i wyjaśnienia Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 

CKP w Aleksandrowie Kujawskim dotyczące szacunkowych kosztów budowy kotłowni 

gazowej zewnętrznej i podłączenia jej do sieci gazowej. 
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Zarząd Powiatu zobowiązał Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim 

do: 

1) dokonania oceny technicznej stanu wewnętrznej i zewnętrznej sieci centralnego 

ogrzewania, oraz możliwości jej funkcjonowania w ramach kotłowni gazowej,  

2) oszacowania kosztów zmiany posiadanej dokumentacji projektowo - kosztorysowej na 

budowę kotłowni gazowej i dostosowanie jej do przyłączenia do sieci gazowej oraz 

przebudowy węzła cieplnego, 

3) określenia warunków przyłączenia do sieci gazowej i niezbędnych uzgodnień, 

4) zakupu miału węglowego za kwotę do 150 tys. zł, a pozostałe środki zabezpieczone na ten 

cel w planie finansowym szkoły przeznaczyć na modernizację kotłowni, 

5) określenia realnej kwoty inwestycji, 

6) przeprowadzenia analizy rentowności szklarni w celu oceny czy dotychczasowa działalność 

daje zamierzone cele i podjęcie decyzji o dalszym funkcjonowaniu szklarni, 

i przedłożenia Zarządowi Powiatu informacji w tym zakresie. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Zarząd Powiatu zobowiązał Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu do 

przedłożenia informacji na temat możliwości ubiegania się o środki zewnętrzne na remont 

instalacji centralnego ogrzewania i budowy kotłowni w Zespole Szkół Nr 1 CKP  

w Aleksandrowie Kujawskim oraz termomodernizacji w ramach projektów ogłoszonych  

i planowanych. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu z dnia 14 maja 2024 r. znak: 

RI.Rz.2720.5.10.1.2024 wraz z pismem Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie 

Kujawskim z dnia 9 maja 2024 r. dotyczące szacunkowych kosztów budowy kotłowni 

gazowej zewnętrznej i podłączenia jej do sieci gazowej, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.5. a) Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie powołania Komisji dokonującej 

czynności przekazania placu budowy i odbioru końcowego wykonanych robót 

budowlanych przy zadaniu pn. „Wykonanie prac remontowo konserwatorskich 

związanych z usunięciem zawilgocenia piwnicy i elewacji zabytkowego budynku 

pałacu Trojanowskich”. 

        b) Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie powołania Komisji dokonującej 

czynności przekazania placu budowy i odbioru końcowego wykonanych robót 

budowlanych przy zadaniu pn. „Odrestaurowanie zewnętrzne zabytkowego budynku 

pałacu Trojanowskich”. 
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Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.5. a) Projekt uchwały Zarządu Powiatu  

w sprawie powołania Komisji dokonującej czynności przekazania placu budowy i odbioru 

końcowego wykonanych robót budowlanych przy zadaniu pn. „Wykonanie prac remontowo 

konserwatorskich związanych z usunięciem zawilgocenia piwnicy i elewacji zabytkowego 

budynku pałacu Trojanowskich”. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję  podjąć uchwałę w sprawie powołania 

Komisji dokonującej czynności przekazania placu budowy i odbioru końcowego wykonanych 

robót budowlanych przy zadaniu pn. „Wykonanie prac remontowo konserwatorskich 

związanych z usunięciem zawilgocenia piwnicy i elewacji zabytkowego budynku pałacu 

Trojanowskich”, w składzie: Ewelina Brożek przewodnicząca komisji, Mirosława Sobczak – 

członek komisji, Dariusz Rybczyński – członek komisji, inspektor nadzoru inwestorskiego. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę nr 4/2024 w sprawie powołania Komisji dokonującej 

czynności przekazania placu budowy i odbioru końcowego wykonanych robót budowlanych 

przy zadaniu pn. „Wykonanie prac remontowo konserwatorskich związanych z usunięciem 

zawilgocenia piwnicy i elewacji zabytkowego budynku pałacu Trojanowskich”, w składzie: 

Ewelina Brożek przewodnicząca komisji, Mirosława Sobczak – członek komisji, Dariusz 

Rybczyński – członek komisji, inspektor nadzoru inwestorskiego. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.5. b) Projekt uchwały Zarządu Powiatu  

w sprawie powołania Komisji dokonującej czynności przekazania placu budowy i odbioru 

końcowego wykonanych robót budowlanych przy zadaniu pn. „Odrestaurowanie zewnętrzne 

zabytkowego budynku pałacu Trojanowskich”. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję  podjąć uchwałę w sprawie powołania 

Komisji dokonującej czynności przekazania placu budowy i odbioru końcowego wykonanych 

robót budowlanych przy zadaniu pn. „Odrestaurowanie zewnętrzne zabytkowego budynku 

pałacu Trojanowskich”, w składzie: Ewelina Brożek przewodnicząca komisji, Mirosława 

Sobczak – członek komisji, Dariusz Rybczyński – członek komisji, inspektor nadzoru 

inwestorskiego. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę nr 5/2024 w sprawie powołania Komisji dokonującej 

czynności przekazania placu budowy i odbioru końcowego wykonanych robót budowlanych 

przy zadaniu pn. „Odrestaurowanie zewnętrzne zabytkowego budynku pałacu 

Trojanowskich”, w składzie: Ewelina Brożek przewodnicząca komisji, Mirosława Sobczak – 

członek komisji, Dariusz Rybczyński – członek komisji, inspektor nadzoru inwestorskiego. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  
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Pismo Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu z dnia 14 maja 2024 r. znak: 

RI.Rz.7013.1.6.2024 wraz z 

- projektem uchwały Zarządu Powiatu w sprawie powołania Komisji dokonującej czynności 

przekazania placu budowy i odbioru końcowego wykonanych robót budowlanych przy 

zadaniu pn. „Wykonanie prac remontowo konserwatorskich związanych z usunięciem 

zawilgocenia piwnicy i elewacji zabytkowego budynku pałacu Trojanowskich”. 

- projektem uchwały Zarządu Powiatu w sprawie powołania Komisji dokonującej czynności 

przekazania placu budowy i odbioru końcowego wykonanych robót budowlanych przy 

zadaniu pn. „Odrestaurowanie zewnętrzne zabytkowego budynku pałacu Trojanowskich”, 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

Pani Lidia Tokarska – wczoraj wpłynęła ekspertyza dotycząca „łącznika” przy budynku 

Liceum Ogólnokształcącego w Ciechocinku. Zadekretowałam na pana Wicestarostę i Wydział 

Geodezji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska. Częściowo zapoznałam się z tym dokumentem, 

jest dość obszerny, wymaga więcej czasu jego przeanalizowanie. Ekspert udowadnia, że 

faktycznie nie jest to część zabytkowa budynku i że powinniśmy wnieść do Konserwatora 

Zabytków  o wyłączenie go z rejestru zabytków dotyczy to „łącznika”. Najgorsze jest to, że 

ekspert odkrył, że zewnętrzna ściana „łącznika”  jest zewnętrzną częścią Hotelu Müllera i jest 

własnością właściciela terenu po tym hotelu.  Ekspert dokonał odkrywki, zbadał z jakiego 

okresu pochodzą fundamenty, ściany. Okazuje się, że ściana zewnętrzna budynku „łącznika” 

nie jest nasza.  

  

Pani Paulina Smykowska – z tego wynika, że były dwa budynki i zrobili łącznik.  

 

Pani Lidia Tokarska – nie dochodzę do tego jak to się stało, że w ten sposób nieruchomość 

została sprzedana.  

Proszę, żeby wszyscy z państwa zapoznali się z tą ekspertyzą. Chciałabym, żeby każdy miał 

wiedzę i wyrobioną opinię na ten temat. Musimy podjąć decyzję albo występujemy  

z wnioskiem o wykreślenie z rejestru zabytków i przedkładamy w uzasadnieniu 

przedmiotową ekspertyzę,  albo nie wyłączamy tego budynku z rejestru zabytków i wówczas 

coś z tym trzeba będzie zrobić, trzeba wyremontować. Właściciel chce odbudować Hotel 

Müllera, ma już pozwolenie na budowę. Ekspert dowodzi, że to były dwa niezależne budynki, 

które zostały z czasem połączone. Kiedyś w „łączniku” było wejście, była klatka schodowa,  

i to wejście z obydwu stron zabudowano.   Zabytku rozebrać nie możemy, Konserwator nie 

wyrazi na to zgody. Jeżeli udowodnimy, że to nie jest zabytek będziemy mogli z tym 

budynkiem zrobić więcej niż możemy teraz. Budynek ten jest teraz wyłączony z użytkowania 

bo jego użytkowanie jest niebezpieczne.  

 

Pani Paulina Smykowska – Konserwator nie wyraził zgody na rozbiórkę tego budynku. 
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Pani Lidia Tokarska – tak, ponieważ uważa, że jest to zabytek. Natomiast ekspertyza mówi, 

że nie jest to zabytek. Pytanie czy uznajemy, że nie jest to zabytek i próbujemy wykreślić ten 

budynek z rejestru zabytków? Gdy zostanie ten budynek wykreślony z rejestru zabytków to 

wówczas zastanowimy się co z nim zrobić, można go rozebrać, możemy grunt sprzedać, 

możemy go zostawić ale bez dobudówki, możemy wyremontować tę dobudówkę.  

Proszę zapoznać się z tą ekspertyzą, żebyśmy mogli podjąć decyzję w tym zakresie. 

Właściciel planuje odbudować Hotel Müllera i chce od nas odkupić ten teren  

i zrobić tam wjazd.    

W 2020 r. Konserwator odmówił wykreślenia tego obiektu z rejestru zabytków. Gdy odmówi 

tym razem to nie będziemy dalej już próbować.  

 

 

Ad 5.6. Pismo Prezesa Ochotniczej Straży Pożarnej w Ciechocinku o wsparcie finansowe  

z przeznaczeniem na zakup nagród dla drużyn OSP uczestniczących w konkursie 

QCPR Challange w ramach „9 Wojewódzkich Pokazów i Parady Strażackiej – Zlot 

Samochodów Strażackich w Ciechocinku” – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.6. Pismo Prezesa Ochotniczej Straży 

Pożarnej w Ciechocinku o wsparcie finansowe z przeznaczeniem na zakup nagród dla drużyn 

OSP uczestniczących w konkursie QCPR Challange w ramach „9 Wojewódzkich Pokazów  

i Parady Strażackiej – Zlot Samochodów Strażackich w Ciechocinku”. 

Impreza odbędzie się 15 czerwca 2024 r. Wniosek jest o 1.000 zł. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję  pozytywnie rozpatrzyć wniosek 

Prezesa Ochotniczej Straży Pożarnej w Ciechocinku i udzielić wsparcia finansowego  

w organizacji „9 Wojewódzkich Pokazów i Parady Strażackiej – Zlot Samochodów 

Strażackich w Ciechocinku” z przeznaczeniem na zakup nagród dla drużyn ochotniczych 

straży pożarnych uczestniczących w konkursie QCPR Challange w kwocie 800 zł ze środków 

zabezpieczonych w budżecie powiatu na promocję powiatu. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył wniosek Prezesa Ochotniczej Straży Pożarnej  

w Ciechocinku i postanowił udzielić wsparcia finansowego w organizacji „9 Wojewódzkich 

Pokazów i Parady Strażackiej – Zlot Samochodów Strażackich w Ciechocinku”  

z przeznaczeniem na zakup nagród dla drużyn ochotniczych straży pożarnych uczestniczących 

w konkursie QCPR Challange w kwocie 800 zł ze środków zabezpieczonych w budżecie 

powiatu na promocję powiatu. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia 15 maja 

2024 r. znak: PS.0532.4.2024 wraz z pismem Prezesa Ochotniczej Straży Pożarnej  

w Ciechocinku z dnia 13 maja 2024 r. o wsparcie finansowe z przeznaczeniem na zakup 
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nagród dla drużyn OSP uczestniczących w konkursie QCPR Challange w ramach  

„9 Wojewódzkich Pokazów i Parady Strażackiej – Zlot Samochodów Strażackich  

w Ciechocinku”, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.7. Pismo Prezesa Zarządu GMLKS „Orzeł” Służewo w sprawie ufundowania 

nagród rzeczowych, medali, numerów startowych dla uczestników biorących udział  

w XVI Biegu Papieskim – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.7. Pismo Prezesa Zarządu GMLKS 

„Orzeł” Służewo w sprawie ufundowania nagród rzeczowych, medali, numerów startowych 

dla uczestników biorących udział w XVI Biegu Papieskim. 

Bieg odbędzie się 7 września 2024 r. Wniosek o honorowy patronat Starosty. Wnioskowana 

kwota to 4.000 zł. Jestem za tym, żeby udzielić wsparcia finansowego w kwocie 1.000 zł lub 

więcej 1.500 zł. Jakie są państwa propozycje? 

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – jestem za udzieleniem wsparcia w kwocie 1.000 zł. 

 

Pan Ryszard Stępkowski – jestem za udzieleniem wsparcia w kwocie 1.000 zł. 

 

Pani Lidia Tokarska - proponuję  pozytywnie rozpatrzyć wniosek Prezesa Zarządu GMLKS 

„Orzeł” Służewo i udzielić wsparcia finansowego w organizacji XVI Biegu Papieskiego  

z przeznaczeniem  na zakup nagród rzeczowych, medali, numerów startowych dla 

uczestników biorących udział w biegu w kwocie 1.000 zł ze środków zabezpieczonych  

w budżecie powiatu na sport.  

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył wniosek Prezesa Zarządu GMLKS „Orzeł” Służewo  

i postanowił udzielić wsparcia finansowego w organizacji XVI Biegu Papieskiego  

z przeznaczeniem  na zakup nagród rzeczowych, medali, numerów startowych dla uczestników 

biorących udział w biegu w kwocie 1.000 zł ze środków zabezpieczonych w budżecie powiatu 

na sport.  

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia 15 maja 

2024 r. znak: PS.004.14.2024 wraz z pismem Prezesa Zarządu GMLKS „Orzeł” Służewo 

(data wpływu 28 marca 2024 r.) w sprawie ufundowania nagród rzeczowych, medali, 

numerów startowych dla uczestników biorących udział w XVI Biegu Papieskim, stanowi 

załącznik do protokołu. 
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Ad 5.8. Pismo Zarządu Klubu Motocyklowego BORUTA MC POLAND P/C 

Ciechocinek w sprawie udzielenia wsparcia finansowego w organizacji finału akcji 

„MOTOSERCE” – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.8. Pismo Zarządu Klubu Motocyklowego 

BORUTA MC POLAND P/C Ciechocinek w sprawie udzielenia wsparcia finansowego  

w organizacji finału akcji „MOTOSERCE”. 

Jest to duża impreza organizowana w Ciechocinku 18 maja 2024 r. podczas której odbywa się 

akcja krwiodawstwa. Jest krwiobus, dużo ludzi oddaje krew. Kwota wnioskowana 2.000 zł. 

Cała impreza kosztuje ok. 40 tys. zł. To są koncerty, jest piknik. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję  pozytywnie rozpatrzyć wniosek 

Zarządu Klubu Motocyklowego BORUTA MC POLAND P/C Ciechocinek i udzielić 

wsparcia finansowego w organizacji finału akcji „MOTOSERCE” z przeznaczeniem na zakup 

upominków, nagrody dla osób, które oddadzą krew w trakcie prowadzonej akcji w kwocie 

2.000 zł ze środków zabezpieczonych w budżecie powiatu na kulturę. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył wniosek Zarządu Klubu Motocyklowego BORUTA MC 

POLAND P/C Ciechocinek i postanowił udzielić wsparcia finansowego w organizacji finału 

akcji „MOTOSERCE” z przeznaczeniem na zakup upominków, nagrody dla osób, które 

oddadzą krew w trakcie prowadzonej akcji w kwocie 2.000 zł ze środków zabezpieczonych  

w budżecie powiatu na kulturę. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia 15 maja 

2024 r. znak: PS.0532.6.2024.K wraz z pismem Zarządu Klubu Motocyklowego BORUTA 

MC POLAND P/C Ciechocinek z dnia 8 maja 2024 r. w sprawie udzielenia wsparcia 

finansowego w organizacji finału akcji „MOTOSERCE”, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.9. Projekt umowy z Państwowym Funduszem Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych z siedzibą w Warszawie w sprawie realizacji programu 

„Aktywny samorząd”. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.9. Projekt umowy z Państwowym 

Funduszem Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych z siedzibą w Warszawie w sprawie 

realizacji programu „Aktywny samorząd”. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję  zawrzeć umowę z Państwowym 

Funduszem Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych z siedzibą w Warszawie w sprawie 

realizacji programu „Aktywny samorząd”. 

Kto jest za? Dziękuję. 
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Zarząd Powiatu postanowił zawrzeć umowę z Państwowym Funduszem Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych z siedzibą w Warszawie w sprawie realizacji programu „Aktywny 

samorząd”. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

Pismo Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim  

z dnia 14 maja 2024 r. znak: RS.070.1.1.2024 wraz z projektem umowy z Państwowym 

Funduszem Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych z siedzibą w Warszawie w sprawie 

realizacji programu „Aktywny samorząd”, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.10. Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu  

w sprawie wyrażenia zgody na zakup kamizelek odblaskowych z logo powiatu dla 

uczestników XVII Powiatowego Rajdu Rowerowego – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.10. Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału 

Polityki Społecznej i Promocji Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na zakup kamizelek 

odblaskowych z logo powiatu dla uczestników XVII Powiatowego Rajdu Rowerowego. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję  wyrazić zgodę na zakup kamizelek 

odblaskowych z logo Powiatu Aleksandrowskiego dla uczestników XVII Powiatowego Rajdu 

Rowerowego w ilości 600 szt. za cenę 6.162,30 zł brutto. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zakup kamizelek odblaskowych z logo Powiatu 

Aleksandrowskiego dla uczestników XVII Powiatowego Rajdu Rowerowego w ilości  

600 szt. za cenę 6.162,30 zł brutto. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia 15 maja 

2024 r. znak: PS.0533.2.2024 w sprawie wyrażenia zgody na zakup kamizelek odblaskowych 

z logo powiatu dla uczestników XVII Powiatowego Rajdu Rowerowego, stanowi załącznik 

do protokołu. 

 

Ad 6. Sprawy różne. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do spraw różnych. Nie ma. 

 

Ad 7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do innych spraw wniesionych przez członków 

Zarządu.  
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Pani Małgorzata Wdowczyk – Ośrodek Rozwoju Edukacji zaprasza do uczestnictwa 

w pilotażu dla jednostek samorządu terytorialnego adresowanym do przedstawicieli jednostek 

samorządu terytorialnego. Celem planowanych w ramach pilotażu szkoleń i doradztwa jest 

podniesienie kompetencji przedstawicieli jednostek samorządu terytorialnego w zakresie 

zarządzania rozwojem cyfryzacji oświaty. Szkolenia pozwolą podjąć w jednostkach pracę 

nad diagnozą stanu cyfryzacji oświaty, która następnie stanowić będzie podstawę 

do wypracowania lokalnego planu strategicznego, który po zakończeniu pilotażu zostanie 

wdrożony do praktyki samorządowej. Adresowane są do pracowników jednostek samorządu 

terytorialnego i dyrektorów szkół. Myślę, że jest to ważny projekt, pilotażowy, nie kosztuje 

nas nic. W ramach projektu odbędą się szkolenia pracowników jednostek. Szkolenie  

i doradztwo realizowane będzie w formie szkoleń warsztatowych, doradztwa w siedzibie 

jednostki oraz doradztwa zdalnego. Można zapoznać się z nim na stronie ORE.  

 

Pani Paulina Smykowska – co musimy zrobić po tym pilotażu. 

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – najpierw diagnozę potrzeb, a potem mogą za tym iść jakieś 

środki, trzeba to doczytać.  

 

Pani Paulina Smykowska – pilotaże są najczęściej po to, żeby coś sprawdzić jak działa.  

 

Pani Lidia Tokarska – muszę się z tym projektem zapoznać. 

 

 

Ad 8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Pani Lidia Tokarska – zamykam dzisiejsze posiedzenie Zarządu Powiatu.   

Dziękuję za udział w posiedzeniu.  

 

Posiedzenie Zarządu Powiatu zamknięte zostało o godzinie 9:04. 

 

Protokołowała: Edyta Niedziałek  ........... 


